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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Trócsányi László, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen elvek mentén kerülnek kialakításra az Artisjus
jogdíjak -, és milyen kontroll érvényesül azok mértékének meghatározása során?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A folyó év január 10-én megjelent Hivatalos Értesítőben olvasható az ARTISJUS Magyar Szerzői
Jogvédő Iroda Egyesület közleménye „a vendéglátó üzletek és szálláshelyek számára az irodalmi és
zeneművek nem színpadi nyilvános előadásának engedélyezése fejében fizetendő szerzői jogdíjakról
és  a  felhasználás  engedélyezésének  egyéb  feltételeiről,  valamint  a  Magyar  Hangfelvétel-kiadók
Szövetsége  Közös  Jogkezelő  Egyesülettel  és  az  Előadóművészi  Jogvédő  Iroda  Egyesülettel
egyetértésben  a  kereskedelmi  célból  kiadott  hangfelvételek  vagy  arról  készült  másolatok
nyilvánossághoz közvetítéséért fizetendő szomszédos jogi jogdíjakról és azok megfizetésének egyéb
feltételeiről.”

A jogdíjközlemény 2019. január 1-jétől 2019. december 31-ig hatályos, melyet Ön hagyott jóvá.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

I. az ARTISJUS Magyar Szerzői Jogvédő Iroda Egyesületet az árképzés kialakítása során
milyen rendelkezések kötik?

II. történik-e és ha igen milyen körben egyeztetés a jogdíjak mértékéről az azt megfizetni
köteles jogalanyokkal?

III. a miniszteri jóváhagyást milyen eljárások előzik meg?

IV. volt-e olyan jogdíj tétel, melynek mértékével szemben Tisztelt Miniszter úr szót emelt,
avagy az Ön elé terjesztett közlemény automatikusan jóváhagyásra került?

Várom érdemi válaszát!



Budapest, 2019. január 16.
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